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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:306 Förtroendet för rikspolischefen 

Det senaste året har ett flertal problem inom Polismyndigheten uppdagats. 
Bland annat har myndigheten gett ett privat företag åtkomst till hemlig 
information utan att använda godkänd kryptering, trots nej från Försvarsmakten 
år 2014. Detta innebär bland annat att rikspolischef Dan Eliasson valde att 
frångå Sveriges säkerhetsskyddsförordning, vilket experter på området menar 
att rikspolischefen inte hade rätt att göra. I spåret av den it-skandal på 
Transportstyrelsen som uppmärksammades i somras är detta mycket allvarligt. 

Vidare kan nämnas en lång period av fallande resultat för polisen, en ökad 
hotbild mot poliser och en bristande omorganisation. Senast den 15 november 
rapporterade Svenska Dagbladet att polisens utryckningsverksamhet inte klarar 
kraven på minimibemanning på grund av personalbrist. Under året har fler än 
800 poliser valt att lämna yrket. Förtroendet för myndighetens ledning kan 
därför ifrågasättas. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Har ministern fortsatt förtroende för rikspolischef Dan Eliasson?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-22
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


